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Redakce přeje svým příznivcům, čtenářům, inzerentům a všem, kdo se spolupodílí na výrobě Regionu,
příjemné prožití vánočních svátků a šťastné vykročení do roku 2011.
Věříme, že nám zachováte svou přízeň. My uděláme vše pro to, aby se týdeník Region 
i nadále řadil mezi Vaše oblíbené noviny.

První Region příštího roku vyjde ve čtvrtek 6. ledna 2011!!!

CHCETE MĚ? NABÍDKA VYŠKOVSKÉHO ZOOPARKU

– fenka křížence NO x retrívr
- velmi hodná a přátelská,
nalezena dne 13. 12.

– černá fenka - kříženec lovec-
kého typu - moc hodná, milá,
umazlená

– černý starší kříženec psa
jezevčíka

– bílý kříženec jezevčíka - moc
hodný a velmi chytrý

– mladý kříženec jezevčíka -
černý s bílými znaky - hodný
a hravý

– pes bígla - hodný – fenka bígla - hodná – mladá fenka - černý krát-
kosrstý kříženec - moc hod-
ná

Všichni jsou dočasně umístěni ve vyškovském zooparku, 
tel.: 517 346 356, 608 771 016. Možno i nahlédnout 

na webové stránky: www.psivyskov.wbs.cz

Máme dva měsíce po komunálních volbách a karty jsou
rozdány. V Rousínově a ve Slavkově u Brna budou starostové
pokračovat v práci, kterou započali v předcházejících letech.
V Bučovicích, Ivanovicích na Hané a ve Vyškově se ke kormidlu
postaví nové tváře. Všechny z nich, stejně jako nás, nečeká lehké
období. Nejsou peníze a musí se šetřit. A to se nebude líbit
nikomu. Ale život není jen o penězích. To je dobré připomenout
právě dnes. Vánoční svátky a vlastně celé období adventu by nás
mohlo svým neopakovatelným kouzlem donutit, abychom se na
chvíli zastavili a zapřemýšleli, co má vlastně v životě cenu.
I v tom zběsilém kolotoči při nakupování dárků (což k Vánocům
samozřejmě patří) bychom si měli ušetřit chvíli na své blízké,
na něž jsme po celý rok díky pracovnímu shonu neměli čas.
A neměli bychom zapomenout na Charitu. Obdarovat potřebné,
kteří neměli takové štěstí jako my a jsou v nedostatku. Myslíme
tím nejen lidi, ale i opuštěná zvířata. A pak nesmíme za po -
menout na přírodu. I nejčernější myšlenky z člověka spadnou,
když si vyjde na procházku do zasněžené krajiny. 

Ale vraťme se na začátek. Navštívili jsme starosty pěti měst
okresu Vyškov a položili jsme jim tři otázky: 
1. Co podle Vás městu, v jehož čele stojíte nejvíce schází? 
2. Co pro Vás znamenají Vánoce a jak je budete slavit?
3. Jaký bude první krok, který učiníte v roce 2011? Co všechno
Vás v příštím roce čeká?

A tady jsou odpovědi:

Vánoční anketa * vánoční anketa * vánoční anketa
1. Na takto

položenou otázku
není jednoduché
odpovědět. V uply-
nulém období se
bývalému vedení
města podařilo
realizovat celou
řadu významných
aktivit ve pro-

spěch rozvoje města. Za všechny
bych chtěl připomenout splaš-
kovou kanalizaci v místní části
Chvalkovice na Hané, která byla
v polovině tohoto měsíce úspěš-
ně zkolaudovaná. Přes to však
dle mého názoru jsou věci, které
město trápí akterými se budeme
muset v blízké budoucnosti váž-
ně zabývat. Jedná se např.
o zateplení budovy a výměna
oken ZŠ na Komenského ulici,

generální opravu budovy ZŠ ve
Wiedermannově ulici, vybudo-
vání veřejného sportovního
zařízení města a celá řada dal-
ších. Vše bude pochopitelně
závislé zejména na tom, kolik
finančních prostředků se nám
podaří získat nad rámec rozpoč-
tu města z různých dotačních
a jiných zdrojů.

2. Vánoce pro mne znamenají
svátky klidu, míru a pokoje.
Budu je trávit doma se svými
blízkými.

3. Začátkem roku 2011 začne-
me připravovat rozpočet města
na rok 2011. Dále budeme
pokračovat v hledání možností
finančního zajištění našich
představ, které jsem částečně
naznačil již ve své první odpo-
vědi.

Ivanovice na Hané - Ing. Jozef HeretíkBučovice - MUDr. Radovan Válek
1. Nebudu asi

nijak originální,
ale bohužel budu
zcela upřímný,
když prohlásím,
že nejvíce nám
chybí peníze. Pe -
níze na zbudování
centra volnočaso-
vých aktivit, na

dostavbu cyklostezek a opravu
centra města.

2. Osobně se na Vánoce hodně
těším, jednak proto, že je to
jeden ze dvou hlavních vrcholů
křesťanského roku a za druhé

proto, že se sejde celá rodina
(ne, že bychom se jinak neschá-
zeli) a vše bude obklopeno
neopakovatelnou radostnou
atmosférou (taková je alespoň
moje představa).

3. První krok v roce 2011
obrazně řečeno? Určitě to bude
vstup do období rekonstrukce
úřadu v Bučovicích, bude zde
spousta práce s tvorbou nového
rozpočtu a hledání strategie pro
investice ve městě, čili jistě to
bude ostrý kontrast k těm Váno-
cům.

Rousínov - Ing. František Havíř
1. Vstřícné

a vlídné vztahy
občanů k městu
a k sobě navzá-
jem.

2. Vánoce pro
mne znamenají
rodinu kolem jed-
noho stolu. Slavit
je budu společnou

půlnoční, společnou večeří, bet-
lémem pod vánočním stromeč-
kem, návštěvou narozeného
Ježíška a s nadějí, že se narok
sejdeme zase.

3. Jako každý rok si slíbím, že

už nebudu v práci 12 hodin den-
ně. A co mě čeká v příštím roce?
To netuším. Ani nevím, jestli
bych to chtěl vědět. Je pravdou,
že zklamání by tak nebolela,
protože bych se na ně mohl při-
pravit. Ale zase radost z milých
překvapení a úspěchů by nebyla
ta pravá. V každém případě mě
čeká mnoho setkání nepříjem-
ných s lidmi, kteří nevědí, co by
chtěli. Čeká mě ale i mnoho
setkání příjemných s lidmi, kte-
ří vědí, co chtějí a jsou ochotni
za tím jít a pro ideály pracovat.
Již dopředu jim děkuji. 

Slavkov u Brna - Ing. Ivan Charvát
1. Přestože je

Slavkov u Brna
místem pro poho-
dové bydlení a žití
místních občanů
i zajímavou desti-
nací pro turisty, je
celá řada věcí
a po třeb, které
chceme v příštích

letech reali zovat. Jednou z pri-
orit (po letošních záplavách
a povodních zřejmě nejdůleži-
tější) jsou další protipovodňová
opatření v jižní části na toku
Prostředníček a v severní části
města před vodou z přívalových
dešťů. Dále je to rozšíření kapa-
city mateřské školky. V oblasti
volnočasových aktivit jsou to
cyklostezky s bezpečným napo-
jením na již existující cyklotrasy
v okolním regionu. 

2. Vánoce jsou pro mě osobně
svátky s největší tradicí, časem

zklidnění azastavení se. Jsou pro
mě vzpomínkou na dětství, zvy-
ky a tradice, které mě učili moji
rodiče a prarodiče. Jsou chvíle-
mi, které mohu trávit vblízkosti
svých nejbližších. Jsou radostí
pro mé děti, kdy za věnované
dárky jsou pro mě odměnou
jejich radost aúsměvy, zářící oči. 

3. Po novoročním přípitku to
bude tradičně mé osobní novo-
roční předsevzetí (toto si však
nechám pro sebe). Na Nový rok
návštěva hřbitovů a zapálení
svíček na hrobech mých blíz-
kých, kteří tady již snámi nejsou.
První pracovní den společně
s místostarostou města a tajem-
níkem městského úřadu setkání
se spolupracovníky a kolegy
z městského úřadu a návštěva
našich příspěvkových organiza-
cí, Hasičského záchranného sbo-
ru JMK a Policie ČR.

Vyškov - Ing. Jiří Piňos
1. To, co asi kaž-

dému jinému měs -
tu či obci v sou-
časné době. Jsou
to takové peníze
v rozpočtu, se kte-
rými bychom
mohli realizovat
to, co Vyškov a je -
ho místní části

potřebují aco si jejich obyvatelé
přejí.

2. Vánoce mám spojeny s dár-
ky, stromečkem, kaprem, cukro-
vím, pohádkami a velkou poho-
dou, které ovšem předchází
hektické shánění dárků a před-
vánoční úklid. O to více si násle-
dující sváteční dny lenošení
vychutnávám. Vánoční svátky

budu jako všichni ostatní trávit
se svými nejbližšími – s rodinou.
Nejdřív ve Vyškově, následně
u rodičů a závěr roku společně
s kamarády z „Lyžáku“ na
Vysočině, to vše proloženo
několika dny na radnici s pří-
pravou rozpočtu a akcí na příští
rok.

3. Myslíte na radnici? Tak to
se setkám se všemi pracovníky
úřadu a popřeji jim hodně osob-
ních a pracovních úspěchů
v novém roce. Protože nejsem
majitelem žádné věštecké křiš-
ťálové koule,tak to tedy do -
opravdy nevím. Ale přál bych si
samozřejmě zažít jen samé pří-
jemné a pozitivní věci.

Inzerujte v Regionu – Info na tel.:

517 344 688


